

# 50<sup>th</sup> taste collection



# The journey

## through the time of taste

For Vitalfood the fiftieth year of activity is a major milestone: a journey through taste and sweetness that has been continuing for half a century, every day more challenging than the previous one.

Thanks to the constant research of new ingredients and combinations of flavors, Vitalfood has experimented new sensory experiences with the aim of offering to all its customers the opportunity to launch new trends: an opportunity to differentiate their products in the market and capture the consumer's attention.

And specifically at "time" are dedicated the three new lines of taste: in an harmonic path between past, present and future, Vitalfood invites you to rediscover the unforgettable flavors of the past, and wishes you to share its feast with a line having joyful and seductive characters that anticipates the curious avant-garde of tomorrow.

### **VOYAGE AU TEMPS DU GOUT**

*Pour Vitalfood, le 50<sup>ième</sup> anniversaire de sa naissance représente un moment extraordinaire. Ce demi siècle nous invite à vous faire partager un voyage à travers le gout, la douceur qui sont chaque jour plus stimulants.*

*Grace à la recherche constante de nouveaux ingrédients ainsi que de nouvelles combinaisons de saveurs, Vitalfood a expérimenté de nouvelles expériences sensorielles ayant pour but de proposer à ses clients la possibilité de lancer de nouvelles tendances et ainsi se démarquer sur le marché en captivant l'attention des consommateurs.*

*Nous vous invitons donc à redécouvrir les inoubliables saveurs du passé à travers 3 gammes inédites qui vous proposeront un parcours harmonieux entre passé, présent et futur. Vous participerez alors à une fête au caractère joyeux et séducteur d'avant-garde.*

50<sup>th</sup>  
taste collection



taste collection

### 01. ONCE UPON A TIME

The taste of tradition and the flavor of memories

1. Rhubarb and marzipan
2. Caramelized figs
3. Chestnut and laurel with rice cream
4. Mulberry

### 02. PARTY DAYS

The tempting flavors that turn every moment into a party

1. Cheesecake with strawberries
2. Zabaglione with Chocolate Sauce
3. Lime sorbet
4. Tropical Cocktail

### 03. BACK TO THE FUTURE

Innovative tastes for the emotions of tomorrow

1. Strawberry and pomegranate
2. Vanilla with powder from tonka beans
3. Crème brûlée with golden covering
4. Guava and caja

### 01. IL ETAIT UNE FOIS

Le gout de la tradition  
et la saveur des souvenirs

1. Rhubarbe et massépain
2. Figues caramélisées
3. Chataigne et Laurie avec de la crème de riz
4. Mure de Ronce

### 02. PARTY DAYS

Les parfums séducteurs transformant  
chaque instant en une fête

1. Tarte au Cheesecake et ses Fraises
2. Zabaion et sauce chocolat
3. Sorbet Lime
4. Cocktail Tropical

### 03. RETOUR VERS LE FUTUR

Parfums innovants pour les émotions de demain

1. Fraise et Grenade
2. Vanille à la poudre de fèves de Tonka
3. Crème brûlée et sa pellicule dorée
4. Goyave et Caja



# Once upon a time

The taste of tradition and the flavor of memories

With the first line of tastes, Vitalfood retraces the past through sensory, warm atmospheres, able to harmoniously combine memories and traditions. A careful choice of flavors, essences tied to the habits of the past, studied in detail to bring back to memory unforgettable emotions. Timeless, as the pleasure of authentic flavors.

## ***Il était une fois***

### **Le gout de la tradition et la saveur des souvenirs**

*Avec cette première gamme, Vitalfood retrace le passé à travers une atmosphère chaude et sensuelle capable de conjuguer souvenirs et tradition. Un choix de saveurs aux essences et habitudes d'un temps étudiées afin de faire resurgir les émotions passées comme un plaisir authentique.*

50<sup>th</sup>  
taste collection



taste collection



### **Rhubarb and marzipan**

The strong aroma of rhubarb is beautifully balanced with the light taste of marzipan.

### **Caramelized figs**

Warm and tasty tones enhance the delicate flavor of the fig, evoking memories and fragrances.

### **Chestnut and laurel with rice cream**

The chestnut joins laurel enriching the rice cream yoghurt.

### **Mulberry**

The aromatic taste of mulberry, with its fruity and pungent notes.

### **Rhubarbe et massepain**

*La force de l'arome Rhubarbe qui se marie délicatement à la légère saveur du Massepain.*

### **Figues caramélisées**

*La saveur de la Figue et ses nuances chaudes et gourmandes rappelant de nombreux souvenirs.*

### **Chataigne et Laurie avec de la crème de riz**

*La Châtaigne et le Laurier s'unissent parfaitement pour impressionner le yaourt à la crème de riz.*

### **Mure de Ronce**

*Les notes fortes et fruitées de la Mure de Ronce.*



# Party Days

The tempting flavors that turn every moment into a party

The sensory experience offered by Vitalfood for the second series of tastes is a joyful reminder of moments full of joy.

The line of tastes "Party Days" invites everyone to join the party, and to celebrate it with unique flavors that evoke energy, exoticism and color.

## **Party Days**

**Les parfums séducteurs transformant chaque instant en une fête**

*L'expérience sensorielle proposée par Vitalfood pour cette seconde série de parfums est un rappel festif aux moments de bonheur passés. Cette gamme vous invite tous à vous unir à notre célébration pour une expérience de saveurs incomparables qui évoquent énergie, exotisme et couleurs.*

50<sup>th</sup>  
taste collection



taste collection

### **Cheesecake with strawberries**

The delicious cheesecake sits on a bed of whole strawberries: a triumph of color and taste.

### **Tarte au Cheesecake et ses Fraises**

*La gourmandise due la tarte au cheesecake sur un lit de Fraises entières: le triomphe des couleurs et du gout.*

### **Zabaglione with Chocolate Sauce**

The energetic zabaglione cream finds its ideal complement in the chocolate sauce: a seductive blend.

### **Zabaion et sauce chocolat**

*L'énergique crème Zabaion trouve son complément idéal dans la sauce Chocolat: un mélange séduisant.*

### **Lime sorbet**

The fresh sorbet with lime zest is the inevitable guest for any successful party.

### **Sorbet Lime**

*Un sorbet frais avec des écorces de Lime qui se révèle être l'hôte parfait des fêtes réussies.*

### **Tropical Cocktail**

Tropical cocktail with hints of alcoholic drinks: the journey of taste to the most exotic destinations.

### **Cocktail Tropical**

*Un cocktail tropical aux nuances alcoolisées: le voyage du gout vers des horizons plus exotiques.*

01



02



03



04



# Back to the Future

Innovative tastes for the emotions of tomorrow

Vitalfood is ahead of time, transferring into present the emotions and flavors that one day will be on everyone's lips...

The line of tastes dedicated to the future is a window that opens on tomorrow and its unusual sensory impressions. Vitalfood senses unexplored atmospheres and offers them to you, turning them into taste experiences that the palate can not resist.

## **RETOUR VERS LE FUTUR**

### **Parfums innovants pour les émotions de demain**

*Vitalfood anticipe le temps en transportant dans le présent les émotions et les arômes qui, un jour, seront présents sur les lèvres de chacun.*

*Une ligne de parfums dédiée au futur et à de suggestives émotions sensorielles. Vitalfood découvre des atmosphères encore inexplorées et vous les propose en les transformant en expériences gustatives auxquelles le palais ne peut résister.*

50<sup>th</sup>  
taste collection



taste collection



### **Strawberry and pomegranate**

Strawberry and pomegranate sweetened with erythritol and fructose give rise to a fresh low-calorie yoghurt.

### **Fraise et Grenade**

*La Fraise et la Grenade édulcorées avec de l'erythritol et du fructose: fraîcheur et faible contenu calorique.*

### **Vanilla with powder from tonka beans**

The powder of tonka beans is gently placed on an irresistible vanilla yoghurt.

### **Vanille à la poudre de fèves de Tonka**

*La poudre de fèves de Tonka sur un irrésistible dessert à la vanille.*

### **Crème brûlée with golden covering**

The creme brulee discovers new interpretation of shapes and colors exhibiting a golden covering.

### **Crème brûlée et sa pellicule dorée**

*La crème brûlée s'exhibant dans son habit doré.*

### **Guava and caju**

The new tropical mix starring guava and caju: exoticism takes shape and taste.

### **Goyave et Caju**

*Un nouveau mix tropical à travers la Goyave et le Caju.*

01



02



03



04





th

50<sup>th</sup>  
taste collection



taste collection

**VitalFood**

Via Cavour, 10

24066 Pedrengo (BG) - ITALIA

Tel. +39 (035) 654911 - Fax +39 (035) 663814

**[www.vitalfood.it](http://www.vitalfood.it)**

